
 

Op de site van de Gemeente Heiloo staat vol trots een link vermeld onder Bestuur en Organisatie – 

Invloed uitoefenen – Burgerinitiatief. Eén van de voorwaarden voor het indienen van een voorstel is dat 

het initiatief door tenminste 25 personen gedeeld moet worden.  

Het initiatief tot realisatie van geluidswering langs de A9 heeft, mede gezien de immer grote opkomst 

wanneer het punt op de agenda staat, bewezen door véél meer dan 25 mensen gesteund te worden en 

bovendien al gedurende zó lange tijd!  

Bovendien betreft het hier een unieke situatie: De Gemeente Heiloo deed lang geleden al de toezegging 

voor het realiseren van geluidswering langs de A9 ter hoogte van Plan Oost, maar dreigde deze belofte 

te verbreken. Nota Bene: Vanavond ook op de agenda het bedrag dat aan Ballast Nedam verschuldigd is 

voor de aanbesteding, hetgeen ten laste zal komen van het budget voor de geluidswering. Zó ver was 

het project al gevorderd! De aanbesteding bij Ballast Nedam was al gedaan!  

Vorige week ging het in de vergadering over het al dan niet wegsluizen van het voor de geluidswering 

gereserveerde bedrag naar de algemene middelen. Iedereen weet dat als dat gebeurt het heel veel 

moeite zal kosten het bedrag weer los te krijgen voor ons doel. Omdat het Bewonerscollectief Plan Oost 

met goede suggesties en ideeën naar voren trad werd het onderwerp afgesloten met de mededeling dat 

er een motie ingediend zou worden om het gereserveerde geld te behouden voor het doel waarvoor het 

25 jaar geleden is weggezet. Bovendien zou het Bewonerscollectief tijd krijgen om te zoeken een 

oplossing voor het resterende bedrag. Wederom vol goede moed gingen wij huiswaarts. 

Echter wie schetst mijn verbazing: Een draai van 180 graden in een week tijd!  Heeft wethouder 

Dellemijn werkelijk, na 25 jaar, in één week tijd zúlke goede argumenten bedacht om alles alsnog naar 

zijn hand te zetten. Of…??? 

Terug naar het burgerinitiatief. Hier zijn mijn ingrediënten voor een goed burgerinitiatief: 

*Een reële vraag van vele bewoners van Plan Oost: Geluidswering aanbrengen langs de A9.  

*Een gedegen onderzoek van M+P dat aantoont dat er inderdaad sprake is van geluidsoverlast.  

*Een innovatieve oplossing, véél goedkoper en véél beter passend in het landschap dan voorgaande 

oplossingen.  

*Een Bewonerscollectief dat bewezen heeft zijn mannetje te staan.  

*Een geen nee verklaring van Rijkswaterstaat.  

*Een toezegging om van het Bewonerscollectief te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn om geld vrij 

te krijgen. 

*En ‘last but not least’: nota voldaan. Het Bewonerscollectief zet zich geheel kosteloos in. 

Als dit burgerinitiatief geen slagingspercentage van 100% heeft, welk burgerinitiatief dan wel? 

Beste leden van de Raad:  

Ik vraag het u met klem: Overweegt u alstublieft om de reserve voor het aanleggen van de 

geluidswering gereserveerd te laten waarvoor het bedoeld is. Laat het Bewonerscollectief Plan Oost in 

deze laatste fase van dit onderzoek niet in de kou staan en afmaken waar het al jaren zo voortvarend en 

succesvol mee bezig is. Zet Heiloo op de kaart. Een schoolvoorbeeld van burgerparticipatie en een 

prachtig innovatief project dat baanbrekend zal zijn in Nederland. De bewoners van Plan Oost zullen 

heel blij zijn met de reductie van het geluid afkomstig van de A9. 

Laat al het geld en het werk en de tijd die hier al aan besteed zijn niet voor niets zijn geweest! 
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